
Tisztelt Képviselő-testület!  
 

Miután a pandémia közbeszólt az életünkben, a tervezett ez évi programok, események            
elmaradtak az első félévben, így a tanácsnoki munkámban az alábbiakat végeztem. 

Még márciusban beadtam egy testületi napirendi pont javaslatot, amely „a Kohéziós politika            
a régiók egyenlőségéért és a regionális kultúrák fenntarthatóságáért európai polgári          
kezdeményezés támogatása” címet viselte. Ez tulajdonképpen a Székely Nemzeti Tanács által           
indított kisebbségeket támogató európai polgári kezdeményezése volt. Miután a testületi ülés           
elmaradt, így a veszélyhelyzetben hozott polgármesteri döntéssel – előzetesen kikérve a           
képviselők véleményét – támogatta az előterjesztésemet, és Újbuda is hivatalosan          
csatlakozott a kezdeményezés támogatóihoz. 

Júniusban egyeztetést kezdeményeztem Barabás Richárd alpolgármesterrel, hogy a járvány         
első fordulója után milyen lehetőségek nyílhatnak a kisebbségek számára. Most már az is             
látszik, hogy az akkor tervezett lehetőségeket a vírus második hulláma elsodorta. Továbbá            
találkoztam kisebbségek vezetőivel, ahol egy-egy aktuális kérdésre, problémára próbáltunk         
választ találni. 

Budapest, 2020. szeptember 15. 
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